
Izvještaj sa centralne javne rasprave  

O Nacrtu Lokalnog akcionog plana za unaprijeĎenje kvaliteta života LGBTIQ 

osoba u opštini Bar za period 2023/2025. godine 

 

Na osnovu člana 13 stav 1 Odluke o učešću lokalnog stanovništva u vršenju javnih 

poslova ( “Službeni list Crne Gore - opštinski propisi”, br. 24/21 i Odluke predsjednika 

Opštine, kojom je utvrĎen Nacrt Lokalnog akcionog plana za unaprijeĎenje kvaliteta 

života LGBTIQ osoba u opštini Bar za period 2023/2025. godine, Sekretarijat za lokalnu 

samoupravu je donio Program održavanja javne rasprave, tako što je nacrt akta 

dostavljen svim mjesnim zajednicama i objavljen na zvaničnom sajtu Opštine Bar, 

www.bar.me. 

Nacrt akta stavljen je na javnu raspravu u trajanju od 20 dana, počev od dana 30.08. 

2023. godine. 

Centralnoj javnoj raspravi, koja je održana 19.09.2023. godine, sa početkom u 11,00 

časova, u maloj sali Opštine Bar, prisustvovali su: mr Tanja Spičanović - 

potpredsjednica Opštine, Naser Kraja – koordinator RG, Jelena Čolaković i Marija 

Radović iz NVO Juventas, Tijana Brzić - članica RG ispred DZ Bar, Milena Leković – 

članica RG ispred Centra za Socijalni Rad  i Jana Šekularac – Sekretarijat za sport i 

mlade.   

- Naser Kraja kao koordinator RG za izradu LAP-a, kroz uvodnu riječ je prisutnima 

predstavio pravni osnov i strateški okvir za donošenje ovog strateškog 

dokumenta koji nudi riješenje za mnoge izazove i probleme na nivou lokalnih 

politika, programa i servisa sa kojima se LGBTIQ zajednica suočava. 

     Kako je on naveo, sve oblasti su detaljno razradjene po planiranim aktivnostima     

     sa utvrĎenim vremenskim rokom za realizaciju i praćene preciznom finansijskom     

     konstrukcijom. 

- Tanja Spičanović je sugerisala da se aktivnosti prilagode realnim uslovima za 

implementaciju kroz finansijski okvir u vremenskom kontekstu, imajući u vidu  i 

ljudske resurse kojima Opština raspolaže za sprovoĎenje istih. 

Ona je takoĎe sugerisala, da se tehnički unaprijedi službeni sajt na način da se 

olakšava pristup svim strateškim dokumentima Opštine Bar. 

Jelena Čolaković je navela kako je ovaj LAP jedan od najrealnijih lokalnih 

dokumenata za implementaciju, čak postoji vjerovatnoća da će Opština Bar 

postati model u smislu pokretanja nekih novih ideja i inicijativa. 

 

Nakon konstruktivne rasprave i detaljne analize svih aspekata predloženih riješenja po 

LAP-u, Radna grupa je donijela sljedeći:  

Zaključak: 

- Da se pažljivo izanaliziraju sve aktivnosti koje su planirane, da se realizuju do 

kraja tekuće godine i shodno tome da se zauzme zajednički stav da se neke od 

tih aktivnosti, za koje ne postoje realne šanse da budu realizovane u 

predviĎenom terminu, budu isključene iz LAP-a ili prebačene za sljedeću godinu.  

 



Na Centralnoj javnoj raspravi nije bilo zainteresovanih graĎana da prisustvuju, pa 

samim tim ni iznesenih eventualnih primjedbi i sugestija sa njihove strane. 

 

TakoĎe, za vrijeme trajanja javne rasprave, na zvaničnu e-mail adresu, nije pristigla 

nijedna primjedba, prijedlog ili sugestija. 

 

ObraĎivač je nakon sprovedene javne rasprave izvršio tehničko preciziranje i 

korigovanje pojedinih aktivnosti u smislu vremena za realizaciju i planiranog budžeta ali 

zadržavajući predložena rješenja iz prvobitnog nacrta odluke. 

 

Prilog: Lista učesnika sa potpisima 

 

 

                                                                            Sekretarijat za lokalnu samoupravu 


